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Besluitenlijst van de commissie Algemene Zaken d.d. 22 februari 2018. 

 

Aanwezig: 

de heer J.P.H. Gruijters   voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans   lid 

de heer M.J.T. van der Heijden   lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt   lid 

de heer B.M. Straatman   lid 

de heer J.H. Strijbosch   lid 

de heer B.H.M. Swinkels   lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen   griffier  

de heer F.M.J. van der Meijden   burgemeester 

de heer A.J.L. Meulensteen   wethouder 

 

Afwezig: 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering. Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

 

2. Vaststelling van de agenda. 

De agenda wordt conform het concept vastgesteld. 

  

3. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 10 januari 2018. 

De besluitenlijst wordt vastgesteld. 

 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

Met betrekking tot de raadsinformatiebrief over de provinciale beoordeling begroting 2018 

Laarbeek van 19 december 2017 heeft mevrouw Van der Zanden enkele vragen die zij 

schriftelijk zal aanleveren.  

Wethouder Meulensteen zal zorgen dat deze vragen schriftelijk worden beantwoord. 

Hij meldt verder dat er in december van 2017 een concept kadernota is binnen gekomen van de 

Omgevingsdienst (ODZOB). Die gaf aanvankelijk geen aanleiding voor het geven van een 

reactie. Maar nu de raad wordt voorgesteld om wel een reactie te geven op de kadernota’s van 

de GGD en Senzer, vindt het college dat ook ten aanzien van de kadernota van de ODZOB een 

reactie op zijn plaats is. Hij geeft aan dat het college akkoord gaat met de inhoud van de 

concept kadernota. Aangezien de reactie eigenlijk voor 15 maart moet zijn ingediend stelt hij 

voor om de conceptreactie van het college bij de raadsstukken te plaatsen en de partijen tot 12 

maart aanstaande gelegenheid te geven om te reageren.  

Diverse commissieleden wijzen op het feit dat gemeenschappelijke regelingen, en met name de 

kadernota’s die zij opstellen, steeds belangrijker worden. Het is dan wel zaak dat de raad 

voldoende gelegenheid krijgt om zich hierin te verdiepen. Er zijn ook bij herhaling afspraken 

gemaakt over het tijdig aanleveren van vergaderstukken.  
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De burgemeester geeft aan dat het college zijn best blijft doen om stukken tijdig aan te leveren. 

Het is goed om hier na de verkiezingen met het nieuwe presidium goede afspraken over te 

maken.  

Wethouder Meulensteen heeft nog een agendapunt voor de komende raadsvergadering dat door 

omstandigheden niet aan de commissie is voorgelegd. Het betreft een krediet van € 16.000,00 

voor de aanschaf van nieuwe landmeetkundige apparatuur. Het verzoek om dit te agenderen zal 

aan het presidium worden voorgelegd. 

 

5. Voorstel tot vaststelling van de 1e financiële bijstelling 2018. 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen. 

 

6. Voorstel tot beschikbaarstelling van een krediet I en A 2018. 

Op daartoe gestelde vragen geeft de burgemeester aan dat dit krediet bedoeld is voor de 

reguliere vervanging van apparatuur, waaronder nieuwe ipads voor de nieuwe raads- en 

commissieleden. Hij wijst erop dat er ten behoeve van de aankomende kadernota een 

aanvullend voorstel 

wordt voorbereid. 

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen. 

 

7. Voorstel tot intrekking van de benoeming van de heer J. Sprengers tot 

plaatsvervangend griffier. 

De voorzitter merkt op dat de datum in dit voorstel en besluit nog aangepast wordt aan de 

uiteindelijke uitdiensttreding van de heer Sprengers. Dat is 27 april 2018. 

De commissieleden spreken hun dank uit voor de inzet van de heer Sprengers in al die jaren dat 

hij de functie van plaatsvervangend griffier heeft vervuld. 

In het presidium zal nader overleg plaatvinden over een gepast afscheid. 

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als bespreekstuk te behandelen. 

 

8. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking. 

Naar aanleiding van de stukken van de vergadering van de Raadstafel21 wordt door de heer 

Swinkels gewezen op het belang van de vertegenwoordiging van Laarbeekse bestuurders bij de 

verschillende overlegstructuren van de MRE. Met het oog op een goede behartiging van de 

belangen van Laarbeek pleit hij voor het instellen van een overleggroep, met de 

portefeuillehouder, betrokken ambtenaren, de vertegenwoordigers bij de Raadstafer21 en 

vertegenwoordigers vanuit de gemeenschap (bijv. ondernemers).   

De heer Van Dijk verwelkomt de suggestie van de heer Swinkels. 

Ook mevrouw Slaets en de heer Biemans staan achter het idee. Dit dient dan wel goed 

voorbereid te worden. 

De burgemeester is blij met de actieve betrokkenheid van de Laarbeekse raadsleden. Als je 

invloed wilt uitoefenen moet je je verantwoordelijkheid nemen. Hij stelt voor om hier verder 

vorm en inhoud aan te geven tijdens het inwerkprogramma voor de raad.  
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Alle commissieleden stemmen in erkennen het belang van een goede vertegenwoordiging van 

Laarbeek bij de MRE stemmen in met het voorstel van de burgemeester. 

 

9. Rondvraag. 

De heer Strijbosch informeert naar de stand van zaken ten aanzien van het bosperceel aan de 

Hoge akkers in Aarle-Rixtel. 

Wethouder Meulensteen wijst op de beantwoording van de schriftelijke vragen van De 

Werkgroep hierover. Tijdens de komende raadsvergadering kunnen hierover nadere vragen 

worden gesteld. Hij geeft aan dat er een kapvergunning is aangevraagd. Deze aanvraag volgt de 

reguliere procedure. Hij wijst erop dat er tijdens het komende broedseizoen in elk geval niet 

gekapt mag worden. 

 

10. Sluiting. 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 17 mei 2018. 

 

De griffier,    De voorzitter, 

 

                                                                                                                    

 

M.L.M. van Heijnsbergen   J.P.H. Gruijters 

 


